
1 

 

Protokół nr 43/2013 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 grudnia 2013 r.  
w godz. 1530 – 1545 w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 
 
 

Obecni Członkowie Komisji: 
 

1/ Tadeusz Zamaro   - przewodniczący Komisji, 
2/ Krzysztof Ołowniuk   - wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Adam Kacprzyk, 
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Leszek Perkowski, 
6/ Agnieszka Rzatkowska, 
7/ Stanisław Sieczkowski, 
8/ Mariola Szczypiń. 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 

1/ Łukasz Kurzyna    - Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 
2/ Dariusz Przybysz    - naczelni Wydz. OSGK, 
3/ Honorata Rudnik    - naczelnik Wydz. S, 
4/ Małgorzata Włoskowska   - naczelnik Wydz. AGP, 
5/ Justyna Wołągiewicz  - kierownik Referatu Urbanistyki, 
6/ Radosław Wysocki   - naczelnik Wydz. GR, 
7/ Tomasz Łazarski   - dyrektor ZDiZ, 
8/ Tadeusz Szaciło   - prezes PEC. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany. 

Radni nie wnieśli uwag, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 41/2013 r. posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 listopada 2013. 

2. Zaopiniowanie wniosku w sprawie przyjęcia do planu sprzedaŜy działek będących 
własnością Miasta Suwałk. 

3. Zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych do przekazania w formie 
aportu przez Miasto Suwałki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej w Suwałkach 
Sp. z o.o. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy  
Armii Krajowej w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 
związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

6. Wolne wnioski. 



2 

 

Ad pkt. 1. 
Przyjęcie protokołu nr 41/2013 r. posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 listopada 2013. 
 
Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, Ŝe protokół z posiedzenia Komisji jest do wglądu  
w Biurze Rady Miejskiej.  
 
 
Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie wniosku w sprawie przyjęcia do planu sprzedaŜy działek będących 
własnością Miasta Suwałk.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 
Przyjęcie do planu sprzedaŜy następujących działek będących własnością Miasta Suwałk:   

1. ozn. nr. geod. 35236/21 o powierzchni 0,0059 ha, połoŜona w Suwałkach  
przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32477; 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
2. ozn. nr. geod. 35236/22 o powierzchni 0,0036 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32476; 
 

 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
3. ozn. nr. geod. 35236/23 o powierzchni 0,0042 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32475; 
 

 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
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Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
4. ozn. nr. geod. 35236/24 o  powierzchni 0,0048 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32474; 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
5. ozn. nr. geod. 35236/25 o  powierzchni 0,0054 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32473; 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 

Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
6. ozn. nr. geod. 35236/26 o  powierzchni 0,0060 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32472; 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 

Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
7. ozn. nr. geod. 35236/27 i 32351/1 o  łącznej powierzchni 0,0122 ha, połoŜona  

w Suwałkach przy ul. Białostockiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej  
z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej  
nr 32471; 
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 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
8. ozn. nr. geod. 32198/1, 32198/3 o łącznej powierzchni 0,0194 ha, połoŜona  

w Suwałkach przy ul. Olsztyńskiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej  
z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej  
ozn. nr. geod. 34913; 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
9. ozn. nr. geod. 32198/2 o powierzchni 0,0090 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Batalionów Chłopskich – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem 
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej ozn. nr. geod. 34921; 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 
10. ozn. nr. geod. 34810 o powierzchni 0,0188 ha, połoŜona w Suwałkach  

przy ul. Zamojskiej – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem  
na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej ozn. nr. geod. 34811. 

 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy 
powyŜszych działek będących własnością Miasta Suwałk.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych do przekazania w formie aportu 
przez Miasto Suwałki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej w Suwałkach Sp. z o.o. 
Wykaz… stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli uwag i pytań, wobec czego wniesienie składników 
majątkowych do przekazania w formie aportu przez Miasto Suwałki Przedsiębiorstwu 
Energetyki Cieplnej w Suwałkach Sp. z o.o. zaopiniowane pozytywnie. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy  
Armii Krajowej w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 
ulicy Armii Krajowej w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych 
z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6 
Wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe do Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego wpłynęło 
pismo dotyczące zaliczenia ulic m.in. Mariana Piekarskiego, Sopockiej do kategorii dróg 
gminnych (Pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
  

 
Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Tadeusz F. Zamaro 
Protokołowała: 
Dorota Plaga 
 

Pracownik w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 


